

★ អំណះអំណាងតំរូវ សំណើប្រជាមតិ 21 ★

បោះឆ្នោតតំរូវសំណើប្រជាមតិ 21! រក្សាក្រុមគ្រួសារនៅក្នុងផ្ទះរបស់ពួកគេរក្សាលំនៅដ្ឋាន តម្លៃ លើសមរម្យបញ្ឈប់ភាពគ្មានទីជម្រក និងជួយសន្សំប្រាក់អ្នកបង់ពន្ធ។

តើប្រជាជនគួរតែរស់នៅទីណាក្នុង រដ្ឋ California? វិបត្តិលំនៅដ្ឋានកើតឡើងពេញលេញ ដោយសារតែថ្លៃជួលផ្ទះដែលកើនឡើង និងប្រាក់ចំណូលដែលនៅទ្រឹងធ្វើឲ្យមនុស្ស ជាច្រើន ត្រូវបានបោះបង់ចោល។ មនុស្សគ្រប់គ្នា ត្រូវបានប៉ះពាល់ដោយផលវិបាកនេះ។ អ្នកជិតខាង ត្រូវបានបង្ខំឲ្យចាកចេញពីសហគមន៍ អ្នកជួលផ្ទះជួបប្រទះនឹងភាពមិនប្រាកដប្រជា ហើយ ប្រជាជនដែលងាយរងគ្រោះបំផុតត្រូវ ធ្លាក់ខ្លួនរស់នៅតាមដងផ្លូវ។ អាជីវកម្មខ្នាតតូចត្រូវមាន សម្ពាធដោយសារអ្នកជួលផ្ទះចាយលុយ តិចជាងមុននៅក្នុងសហគមន៍របស់ពួកគេហើយ អ្នកធ្វើការត្រូវ ធ្វើដំណើរកាន់តែឆ្ងាយ។

ការរកប្រាក់បានសម្រាប់តែមួយរយៗ ធ្វើឲ្យមានការលំបាកសម្រាប់គ្រូបង្រៀនបុគ្គលិក តាម ហាងនិងគិលានុប្បដ្ឋាក ក្នុងការមានលទ្ធភាពបង់លំនៅដ្ឋាននៅក្នុងសហគមន៍ ដែលពួកគេ បម្រើការខណៈពេលដែលត្រូវមានប្រាក់គ្រប់គ្រាន់សម្រាប់ទិញ គ្រឿងទេស សាំង និងមើលថែកូន។ ការហាក់ឡើងថ្លៃថ្លៃឈ្នួលផ្ទះ ធ្វើអោយមនុស្សដែលគ្មានទីជម្រកជាង 150,000 នាក់ រស់នៅតាមដងផ្លូវ។

វិបត្តិនេះនឹងកាន់តែអាក្រក់ឡើង។ រោគរាតត្បាតនៃមេរោគកូរ៉ូណាបានធ្វើឲ្យកម្មកររាប់លាន នាក់ មិនមានការងារធ្វើនិងជួបហានិភ័យ នៃការបាត់បង់ផ្ទះរបស់ពួកគេ។ យោងតាមការសិក្សា របស់ UCLA យើងកំពុងជួបប្រទះនឹងការកើនឡើងនៃភាពគ្មានទីជម្រក។

តាមរយៈការដោះស្រាយមួយ ក្នុងចំណោមប្តូរសកលទាំងឡាយនៃវិបត្តិនេះសំណើ ប្រ.មតិ 21:

• សន្សំប្រាក់ អ្នកបង់ពន្ធ

ការសិក្សាកាលពីឆ្នាំ 2017 បានរកឃើញថាការកើនឡើងត្រឹមតែ 5 ភាគរយនៃឈ្នួលផ្ទះនឹងរ ញច្រានមនុស្ស 2,000 នាក់ ដែលរស់នៅទីក្រុង Los Angeles ធ្លាក់ក្នុងភាពគ្មានទី ជម្រក។ បន្តការកើនឡើង ភាពគ្មានទីជម្រកនៅរដ្ឋ California ត្រូវបានបង្ខំដោយអ្នកបង់ពន្ធ។ ការចំណាយលើភាពគ្មានទីជម្រក ដែលត្រូវបានប៉ាន់ស្មានថាមានចំនួន \$35,000 ទៅ \$45,000 ក្នុងមួយឆ្នាំសម្រាប់អ្នក តតទីជម្រកម្នាក់គឺមិនមាននិរន្តរភាពទេ។ សំណើប្រ.មតិ 21 ធានាថាមនុស្សតិចជាងមុន បាត់បង់ផ្ទះរបស់ពួកគេ ហើយជួយសន្សំប្រាក់អ្នកបង់ពន្ធ។

• រក្សា គ្រួសារ ឲ្យ នៅ ក្នុងផ្ទះ របស់ ពួកគេ

សំណើប្រ.មតិ 21 នឹងជួយកុមារឪពុកម្តាយមនុស្សចាស់ និងកម្មករចាំបាច់នៅក្នុងផ្ទះរបស់ ពួកគេ។ នៅពេលនេះកុមារ ត្រូវបានបង្ខំឲ្យចេញពីសាលារៀនរបស់ពួកគេ ឪពុកម្តាយត្រូវបានបង្ខំឲ្យធ្វើដំណើរយូរ ហើយ មនុស្សចាស់ត្រូវបានប្រឈមនឹង ថ្លៃឈ្នួលផ្ទះ ដែលមិនអាចមានលទ្ធភាពបង់បាន។

មនុស្សច្រើនឡើងៗ កំពុងត្រូវបានរុញឲ្យទៅរស់នៅតាមផ្លូវ។ សំណើប្រ. មតិ 21 ផ្តល់នូវការបង្កើន ឈ្នួលផ្ទះដែលសមរម្យនិងអាចទស្សន៍ទាយបាន សម្រាប់សមាជិកនៃសហគមន៍របស់យើង។

• នាំមកនូវស្ថេរភាពដល់មនុស្សចាស់ និង អតីតយុទ្ធជន

មនុស្សចាស់ និងអតីតយុទ្ធជនកំពុងជួបការលំបាក ដោយសារឈ្នួលផ្ទះខ្ពស់ហួសហេតុ ដែលធ្វើឲ្យនៅសេសសល់ប្រាក់តិចតួច សម្រាប់អាហារ ការថែទាំសុខភាព និងសម្ភារៈចាំបាច់ផ្សេងៗទៀត។ សំណើប្រ.មតិ 21 អនុញ្ញាតឲ្យសហគមន៍ក្នុងមូលដ្ឋាន កំណត់ព្រំដែន នៃការបង្កើនថ្លៃជួលផ្ទះ និងរក្សាលំនៅដ្ឋានដែលមានតម្លៃសមរម្យ។ វាជួយមនុស្សចាស់ និងអតីតយុទ្ធជនឲ្យ ស្ងៀមនៅ ក្នុងផ្ទះរបស់ពួកគេ។

• ការពារម្ចាស់ផ្ទះ ដែលជាគ្រួសារទោល

សំណើប្រ.មតិ 21 លើកលែងម្ចាស់ផ្ទះ ដែលជាគ្រួសារទោល។ ប្រសិនបើអ្នកមិននៅក្នុង អាជីវកម្មផ្ទះជួលទេ អ្នកនឹងមិនប៉ះពាល់ដោយសំណើប្រ.មតិ 21 ទេ។

• រក្សាតម្លៃលំនៅដ្ឋានឲ្យនៅទាប

ក្រុមគ្រួសារ គ្រូបង្រៀន និង គិលានុប្បដ្ឋាកកំពុងជួបការលំបាក ក្នុងការស្វែងរកលំនៅដ្ឋាន ដោយសារថ្លៃឈ្នួលដែលឡើងកប់ពពក។ សំណើប្រ.មតិ 21 អនុញ្ញាតឲ្យសហគមន៍របស់ យើងរក្សាលំនៅដ្ឋានតម្លៃសមរម្យ និងលើកទឹកចិត្តឲ្យមានសំណង់ផ្ទះថ្មីៗ។ នេះនឹងធ្វើឲ្យលំនៅ ដ្ឋានមានតម្លៃសមរម្យសម្រាប់គ្រប់គ្នា។

• ធានាប្រាក់ចំណេញសម្រាប់ម្ចាស់ផ្ទះ

សំណើប្រ.មតិ 21 ធានាប្រាក់ចំណេញ សម្រាប់ម្ចាស់ផ្ទះ។ វាគឺជាការត្រឹមត្រូវដល់ម្ចាស់ផ្ទះ ជា ប្តីប្រពន្ធនិងអ្នកជួលដូចគ្នា។

ការគាំទ្រលើសំណើប្រ.មតិ 21 ត្រូវបានគាំទ្រដោយសម្ព័ន្ធភាពៈកម្មការ នៃមន្ត្រី ជាប់ឆ្នោតសហជីពពលករ អង្គការសង្គមស៊ីវិល ក្រុមយុត្តិធម៌សង្គមជាតិ សហជីព អ្នកជួលក្នុងមូលដ្ឋាន និង អង្គការជំនួយផ្នែកច្បាប់។ សំណើ 21 ជួយគ្រួសារកុមារ មនុស្សចាស់និងអតីតយុទ្ធជន បន្តនៅក្នុងផ្ទះរបស់ពួកគេ។ ស្វែងយល់បន្ថែមនៅ [yeson21ca.org](http://yeson21ca.org)។

- DOLORES HUERTA ប្រធាន មូលនិធិ Dolores Huerta
- KEVIN DE LEÓN, President pro Tempore Emeritus ព្រឹទ្ធសភា នៃ រដ្ឋ California
- CYNTHIA DAVIS ប្រធាន ក្រុមប្រឹក្សា នាយក មូលនិធិថែទាំសុខភាព មេរោគអេដស៍

★ ការបដិសេធនឹងអំណះអំណាងតំរូវសំណើប្រជាមតិ 21 ★

សំណើប្រ.មតិ 21 នឹង ធ្វើ ឲ្យ វិបត្តិលំនៅដ្ឋានកាន់តែអាក្រក់ឡើង ជាមួយមនុស្ស រាប់លាននាក់ដែលឥតការងារធ្វើ និងត្រូវតស៊ូលំបាកគ្រាន់តែបន្តនៅក្នុងផ្ទះ ទះ របស់ពួកគេកិច្ចការចុងក្រោយ ដែលយើងគួរធ្វើការលុបច្បាប់ចោលការការពារការជួលផ្ទះ នៅរដ្ឋ California ដែលមិនមានដំណោះស្រាយ។

នេះជាមូលហេតុដែលអ្នកដឹកនាំសិទ្ធិពលរដ្ឋ អ្នកតស៊ូតម្លៃលំនៅដ្ឋានតម្លៃសមរម្យមនុស្សចាស់ អតីតយុទ្ធជន និង សម្ព័ន្ធទូលំទូលាយនៃអាជីវកម្ម និងអង្គការពលកម្មជំនាញនឹងសំណើ ប្រ.មតិ 21 ។

“សំណើប្រ.មតិ 21 លើកទឹកចិត្តដល់ម្ចាស់ផ្ទះឲ្យបណ្តេញអ្នកជួលចេញ ហើយនឹងនាំឲ្យមាន ការផ្គត់ផ្គង់ផ្ទះជួលតិចជាងមុនថ្លៃលំនៅដ្ឋានខ្ពស់ជាងមុន និងភាពគ្មានទីជម្រកកាន់តែ ច្រើន។” —Alice Huffman, ប្រធាន, សន្និសីទ រដ្ឋ California នៃ NAACP

មូលហេតុដែលត្រូវបោះឆ្នោតជំទាស់លើសំណើ 21

ពលរដ្ឋ California គួរតែបដិសេធគ្រោងការណ៍នេះ ដែលធ្វើឲ្យវិបត្តិលំនៅដ្ឋានកាន់តែ ធ្ងន់ធ្ងរ។ សំណើប្រ.មតិ 21: • ធ្វើឲ្យខូចច្បាប់គ្រប់គ្រងថ្លៃជួលទូទាំង រដ្ឋដែលរឹងមាំបំផុតនៅក្នុងប្រទេស • ធ្វើឲ្យបាត់បង់ការងារ និងបញ្ឈប់ការរកស៊ីលំនៅដ្ឋានតម្លៃ លើសមរម្យ • ដកចេញការការពារម្ចាស់ផ្ទះជាមូលដ្ឋាន • នឹងកាត់បន្ថយតម្លៃផ្ទះ រហូតដល់ 20 ភាគរយ • មិនផ្តល់ការការពារសម្រាប់មនុស្សចាស់អតីតយុទ្ធជន ឬ ជនពិការ។ • មិនមាន ប្រការដើម្បីកាត់បន្ថយថ្លៃឈ្នួលផ្ទះ ឬ បញ្ឈប់ភាពគ្មានទីជម្រក • អនុញ្ញាតឲ្យភាពៈកម្មការ ដែលមិនបានជាប់ឆ្នោត ដាក់ការគ្រប់គ្រងតម្លៃផ្តល់ហួសហេតុ • កាត់បន្ថយមូលនិធិរដ្ឋ និង មូលដ្ឋានរាប់សិបលានដុល្លារក្នុងមួយឆ្នាំ សម្រាប់អាទិភាពដូចជាសាលារៀន និងសុវត្ថិភាព អគ្គិភ័យក្នុងមូលដ្ឋាន

សំណើប្រ.មតិ 21 ត្រូវបានជំទាស់ដោយអ្នកដឹកនាំពហុបក្ស និង អង្គការនានា អ្នកប្រឆាំង រួមមាន៖ • សន្និសីទរដ្ឋ California នៃ NAACP • ក្រុមប្រឹក្សារដ្ឋ California សម្រាប់លំនៅដ្ឋានតម្លៃសមរម្យ • សម្ព័ន្ធនៃម្ចាស់អចលនទ្រព្យជួលខ្នាតតូច • អង្គការ អតីតតងទ័ពអាមេរិកនាយកដ្ឋានរដ្ឋ California • សភាពាណិជ្ជកម្មរដ្ឋ California • សម្ព័ន្ធអតីតយុទ្ធជន • សហជីពក្នុងមូលដ្ឋានជិត 50 • ការបោះឆ្នោតឡាទីណូរូបរួម • សមាគមអ្នកបង់ពន្ធរដ្ឋ California។

ទាមទារដំណោះស្រាយពិតប្រាកដ អ្នកបោះឆ្នោតយ៉ាងលើសលប់បានច្រានចោលគ្រោងការណ៍ បរាជ័យដែលនេះ កាលពីពីរឆ្នាំមុន។ បោះឆ្នោតជំទាស់សំណើ 21 និង ទាមទារ ដំណោះស្រាយ ពិតប្រាកដដ៏ ពោះវិបត្តិលំនៅដ្ឋានរបស់យើង ដូចជាការដាក់ប្រជាជនឲ្យចូលធ្វើការវិញ តាមរយៈការបង្កើត លំនៅដ្ឋានតម្លៃសមរម្យនិងសម្រាប់រណ្ត:កណ្តាល។ ទទួលបានហេតុការណ៍ពិតនៅ [NoOnProp21.vote](http://NoOnProp21.vote)

- ALICE HUFFMAN ប្រធាន សន្និសីទរដ្ឋ California នៃ NAACP
- MARILYN MARKHAM សមាជិក ក្រុមប្រឹក្សា សម្ព័ន្ធអ្នកតំរូវមនុស្សចាស់រដ្ឋ California
- ROBERT GUTIERREZ ប្រធាន សមាគមអ្នកបង់ពន្ធរដ្ឋ California

★ អំណះអំណាង ប្រឆាំងនឹង សំណើប្រជាមតិ 21 ★

សំណើប្រ.មតិ 21 គឺជា គ្រោងការណ៍ ដែលពោរពេញទៅដោយគុណវិបត្តិយ៉ាង ជ្រាលជ្រៅ ដែល នឹង បង្កើន ការចំណាយលើលំនៅដ្ឋាន និង ធ្វើឲ្យប៉ះពាល់ ដល់ ការ ងើបឡើង វិញ ផ្នែក សេដ្ឋកិច្ច របស់ CALIFORNIA

ប្រសិនបើសំណើប្រ.មតិ 21 គឺហាក់ដូចជាយើងធ្លាប់ស្គាល់ វាក៏ដោយសារតែ ជិត 60% នៃ អ្នក បោះឆ្នោតនៅ California បាន ច្រានចោល គ្រោងការណ៍ ដែលមាន កំហុស ដដែលនេះ កាលពីឆ្នាំ 2018។

មនុស្ស ចាស់ អតីតយុទ្ធជន និង អ្នកជំនាញ លំនៅដ្ឋាន តម្លៃសមរម្យ សុទ្ធតែ ជំទាស់ សំណើប្រ.មតិ 21 ដោយសារ វា ធ្វើ ឲ្យ លំនៅដ្ឋាន កាន់តែ ពិបាករក និង កាន់តែ មិនសូវមានតម្លៃសមរម្យ នៅពេលដែល ពលរដ្ឋរាប់លាននាក់នៅ California កំពុង ជួបការលំបាក ក្នុងការ គ្រឡប់ទៅ ធ្វើការវិញ និងរក្សាដំបូលជ្រកកោន។

ក្រុមប្រឹក្សា រដ្ឋ California ដើម្បី លំនៅដ្ឋាន តម្លៃ សមរម្យ ហៅសំណើប្រ.មតិ 21 ថាជា “គំនិតដែលមានកំហុស” នេះជា របៀប ដែលសំណើប្រ.មតិ 21 នឹងធ្វើឲ្យ បញ្ហា កាន់តែ អាក្រក់ឡើង៖

លុបចោលច្បាប់លំនៅដ្ឋានដោយ មិនមាន ដំណោះស្រាយ  
សំណើប្រ.មតិ 21 មិនធ្វើអ្វី ដើម្បីដោះស្រាយ កង្វះខាត លំនៅដ្ឋាន នៅ California។ ផ្ទុយទៅវិញ វា ធ្វើឲ្យខូច ច្បាប់គ្រប់គ្រង ថ្លៃជួល ទូទាំង រដ្ឋ ដែល រឹងមាំបំផុត នៅ ក្នុង ប្រទេស ដែលបានចុះហត្ថលេខាដោយ រដ្ឋាភិបាល។ Newsom ទើបតែ អនុម័ត កាលពីឆ្នាំមុន ដោយមិនមានផែនការដើម្បីសាងសង់ លំនៅដ្ឋាន តម្លៃសមរម្យ និងសម្រាប់ វណ្ណៈកណ្តាល ឬ ដោះស្រាយ ជាមួយ នឹង បញ្ហាឥតទីជម្រក ដែលកំពុងកើនឡើង តាមដង ផ្លូវ របស់ យើង ទេ។ លុបបំបាត់ការការពារ ដល់ ម្ចាស់ផ្ទះ

សំណើប្រ.មតិ 21 ដកចេញ នូវ ការការពារ ជាមូលដ្ឋាន សម្រាប់ ម្ចាស់ ផ្ទះ និង អនុញ្ញាត ឲ្យ និយតករ ប្រាប់ ម្ចាស់ ផ្ទះ ដែលជា គ្រួសារ ទោល ចាតើ ពួកគេ អាច គិត ថ្លៃច្រើនប៉ុណ្ណា ដើម្បីជួលក្នុងមួយ បន្ទប់។ ម្ចាស់ ផ្ទះ រាប់លាននាក់នឹង ត្រូវ បាន ចាត់ទុកដូចជា ម្ចាស់ ផ្ទះលក្ខណៈ សាជីវកម្ម ដែរ ហើយ ត្រូវ ស្ថិត នៅក្រោម បទបញ្ញត្តិ និង ការគ្រប់គ្រង តម្លៃ ដែលអនុម័តដោយ ក្រុមប្រឹក្សា ដែល មិនជាប់ឆ្នោត។

កាត់បន្ថយ តម្លៃផ្ទះ រហូត ដល់ 20%  
អ្នកស្រាវជ្រាវមិនមានក្រុមបក្ស នៅ MIT បានស្មាន ថា វិធានការ គ្រប់គ្រង ថ្លៃជួល បែបប្រុល និយម ដូច្នេះ និង នាំមកនូវ ការកាត់ បន្ថយ តម្លៃផ្ទះ ជា មធ្យម រហូត ដល់ 20%។ នោះគឺជាការខាតបង់តម្លៃ រហូត ដល់ \$115,000 សម្រាប់ ម្ចាស់ ផ្ទះមធ្យម។ ពលរដ្ឋ California មិនអាច មានលទ្ធភាពទទួលយកផល ប៉ះពាល់មួយទៀត ជាមួយនឹងការ ដួលរលំសេដ្ឋកិច្ច ដែល គំរាម កំហែង ដល់ តម្លៃផ្ទះ និង ប្រាក់សន្សំប្រាក់ សម្រាប់ ជីវិតរបស់ពួកគេ បានទេ។

មិនផ្តល់ ការ ការពារ សម្រាប់ មនុស្ស ចាស់ អតីតយុទ្ធជន ឬ ជនពិការ

សំណើប្រ.មតិ 21 មិនមានការការពារ សម្រាប់ មនុស្ស ចាស់ អតីតយុទ្ធជន ឬ ជនពិការ ហើយ មិនមាន ប្រការ ដែលនឹង កាត់បន្ថយ តម្លៃជួលទេ។ អតីតយុទ្ធជន មនុស្ស ចាស់ អង្គការ យុត្តិធម៌ សង្គម និង អង្គការអតីតកងទ័ពអាមេរិក នាយកដ្ឋានរដ្ឋ California យល់ ស្របថា វាក៏ជា កិច្ចការចុងក្រោយ ដែល យើង ត្រូវការ នៅពេលនេះ។

អនុញ្ញាត បទបញ្ញត្តិ ដែលជ្រុលនិយម

សំណើប្រ.មតិ 21 អនុញ្ញាត ឲ្យ រដ្ឋាភិបាល ក្នុង មូលដ្ឋាន បង្កើត បទបញ្ញត្តិ ជ្រុលនិយម និង អចិន្ត្រៃយ៍នៅលើ ស្ទើរតែ គ្រប់ ទិដ្ឋភាព នៃ លំនៅដ្ឋាន។ ឧទាហរណ៍ សូម្បីតែក្រោយពេល អ្នកជួលបើចេញ ហើយ ក៏ដោយ ម្ចាស់ អចលនទ្រព្យ នឹង មិន អាចបង្កើត ថ្លៃជួល តាម អត្រា ទីផ្សារ ឬ បង់ថ្លៃ សម្រាប់ ការ វិនិយោគ លើ ការ ជួសជុល ឬ កែលម្អបានទេ។ វា ពិតជា ហួសហេតុពេក។

ធ្វើ ឲ្យ វិបត្តិ លំនៅដ្ឋានកាន់តែ អាក្រក់ឡើង

ពលរដ្ឋ California កំពុង ជួបប្រទះ វិបត្តិ ធ្ងន់ធ្ងរ នៃលទ្ធភាព បង់ ប្រាក់ លើ លំនៅដ្ឋាន នៅ ក្នុង ភាព អាសន្ន សេដ្ឋកិច្ច និង សុខភាព សាធារណៈ ដ៏អាក្រក់បំផុតនៅ ក្នុង ជីវិត របស់ យើង។ កិច្ចការ ចុងក្រោយ ដែល យើង គួរ ធ្វើ គឺ អនុម័ត លើ គំនិត ផ្តួចផ្តើម ដែល នឹង បញ្ឈប់ លំនៅដ្ឋាន ថ្មី ពីការ សាងសង់ ការ បាត់បង់ការងារ និងការប៉ះពាល់ ការ ស្តារឡើង វិញ ផ្នែក សេដ្ឋកិច្ច។

ត្រូវបានប្រឆាំង ដោយ សម្ព័ន្ធ ពហុបក្សព័ន្ធ ដ៏ធំ

អ្នកប្រជាធិបតេយ្យ និង សាធារណរដ្ឋ យល់ស្របថា សំណើប្រ.មតិ 21 នឹង ធ្វើ ឲ្យ វិបត្តិ លំនៅដ្ឋានកាន់តែ អាក្រក់ឡើង។ អ្នកប្រឆាំង រួមមាន៖ ក្រុមប្រឹក្សា រដ្ឋ California ដើម្បី លំនៅដ្ឋាន តម្លៃ សមរម្យ • អតីតយុទ្ធជន អាមេរិក ពិការ នាយកដ្ឋានរដ្ឋ California • ក្រុម ទីភ្នាក់ងារ លំនៅដ្ឋានរដ្ឋ California • អតីតយុទ្ធជន អាមេរិក នៅ វៀតណាម ក្រុមប្រឹក្សា រដ្ឋ California • សភា ពាណិជ្ជកម្មរដ្ឋ California

ទាមទារ ដំណោះស្រាយ ពិតប្រាកដ

យើងគួរតែ បោះឆ្នោត “ជំទាស់” លើ សំណើប្រ.មតិ 21 និង ទាមទារ រក ដំណោះស្រាយ ពិតប្រាកដ។

បោះឆ្នោតប្រឆាំង សំណើប្រជាមតិ 21

ស្វែង យល់ បន្ថែម នៅ [NoOnProp21.vote](http://NoOnProp21.vote)

**EDWARD J. GRIMSLEY** មេបញ្ជាការ រដ្ឋ អង្គការអតីតកងទ័ពអាមេរិក នាយកដ្ឋានរដ្ឋ California

**LORRAINE J. PLASS** មេបញ្ជាការ រង ទី 3 AMVETS នាយកដ្ឋានរដ្ឋ California

**PATRICK SABELHAUS** នាយកប្រតិបត្តិ ក្រុមប្រឹក្សា រដ្ឋ California ដើម្បី លំនៅដ្ឋាន តម្លៃ សមរម្យ

★ ការ បដិសេធ នឹង អំណះអំណាង ប្រឆាំង នឹង សំណើប្រជាមតិ 21 ★

សំណើប្រ.មតិ 21—ការផ្លាស់ប្តូរ ដែល យើង ត្រូវការ ដើម្បី ដោះស្រាយ ភាព គ្មាន ទីជម្រក ការ បោះឆ្នោត គាំទ្រ លើ សំណើ 21 គឺជាការ បោះឆ្នោត ដើម្បី រក្សា គ្រួសារ ឲ្យ ស្ថិត នៅជួបជុំគ្នា។ សម្ព័ន្ធ រឹងមាំ នៃអ្នក ដឹកនាំ ដែលជាប់ឆ្នោត អ្នកផ្តល់សេវា លំនៅដ្ឋាន តម្លៃសមរម្យ និងអ្នកតស៊ូមតិសម្រាប់ មនុស្ស ចាស់ អតីតយុទ្ធជន និង អ្នកគ្មាន ទីជម្រក យល់ស្របថា សំណើប្រជាមតិ 21 នឹង រក្សា គ្រួសារ ឲ្យ នៅ ក្នុង ផ្ទះ របស់ ពួកគេ។ សំណើប្រ.មតិ 21:

- ការពារ មនុស្សចាស់ អតីតយុទ្ធជន និង គ្រួសារ កម្មករ រាប់ លាននាក់
- សន្សំប្រាក់ អ្នកបង់ពន្ធ ដោយ ការ បង្ការ ភាពគ្មានទីជម្រក
- រក្សា លំនៅដ្ឋាន តម្លៃសមរម្យ
- ការពារ ម្ចាស់ផ្ទះ ដែលជា គ្រួសារ ទោល

“សំណើប្រជាមតិ 21 ជួយ មនុស្ស ចាស់ ឲ្យ ស្នាក់នៅ ក្នុង ផ្ទះ របស់ ពួកគេ។ វាការពារ ពួកគេ ពីការ ក្លាយ ជា មនុស្ស ឥត ទីជម្រក និង ឲ្យ ពួកគេ រស់នៅ ក្នុង សេចក្តី ថ្លៃថ្នូរ នៅជិត គ្រួសារ និង មិត្តភក្តិ។”—Ernie Powell ការងារ សង្គមកិច្ចរដ្ឋ California

“សំណើប្រ.មតិ 21 ផ្តល់ ដល់ សហគមន៍ របស់ យើង នូវ ឧបករណ៍ បន្ថែម ដើម្បីរក្សា គ្រួសារ ដែលងាយរងគ្រោះ នៅ ក្នុង ផ្ទះ របស់ ពួកគេ។ សំណើប្រជាមតិ 21 នឹង ជួយ មនុស្ស ចាស់ អតីតយុទ្ធជន និងកម្មករ។”—Ben Allen សមាជិក ព្រឹទ្ធសភា រដ្ឋ California

“អតីតយុទ្ធជន កាន់តែច្រើន នឹងក្លាយ ជាមនុស្ស គ្មានទីជម្រក រៀងរាល់ ឆ្នាំ ដោយសារ តម្លៃលំនៅដ្ឋានខ្ពស់។ សំណើប្រជាមតិ 21 នឹងជួយ រក្សា អតីតយុទ្ធជន ពីការក្លាយ ទៅជា មនុស្ស គ្មាន ទីជម្រក។”—Jillynn Molina-Williams ប្រធាន ក្រុម អតីតយុទ្ធជន នៃ គណបក្ស ប្រជាធិបតេយ្យ រដ្ឋ California ។

“កិច្ចការសំខាន់បំផុត តែមួយ ដែល អ្នក អាច ធ្វើ ដើម្បីជួយ គិលានុប្បដ្ឋាក គ្រូបង្រៀន អ្នកពន្លត់អគ្គិភ័យ បុគ្គលិកហាង គ្រឿង ទេស បុគ្គលិក សណ្ឋាគារ ឲ្យ ស្ថិតនៅក្នុង ផ្ទះ របស់ ពួកគេគឺ ត្រូវបោះឆ្នោត គាំទ្រ សំណើប្រជាមតិ 21។”—Ada Briceño សហប្រធាន UNITE HERE Local 11

“ភាពគ្មានទីជម្រក ធ្វើ ឲ្យ ខាតបង់ថវិការដ្ឋ រាប់ពាន់លាន ដុល្លារ។ បន្ទុកចំណាយនេះ គឺ ត្រូវធ្លាក់ទៅលើ អ្នកបង់ពន្ធ។ សំណើប្រ.មតិ 21 សន្សំប្រាក់ អ្នកបង់ពន្ធដោយ រក្សា គ្រួសារ របស់ ពួកគេ នៅក្នុងផ្ទះ របស់ពួកគេ។”—Jamie Court ប្រធាន ផ្នែកឃ្នាំមើល អ្នកប្រើប្រាស់ CALIFORNIA ត្រូវការ សំណើប្រ.មតិ 21

បោះឆ្នោត គាំទ្រ លើ សំណើប្រជាមតិ 21 ដើម្បី រក្សា គ្រួសារ ឲ្យ ស្ថិត នៅ ក្នុង ផ្ទះ របស់ ពួកគេ!

ស្វែង យល់ បន្ថែម នៅ [Yeson21CA.org](http://Yeson21CA.org)

**DAVID CAMPOS** ប្រធាន គណបក្ស ប្រជាធិបតេយ្យ San Francisco

**ERNIE POWELL** ការងារ សន្តិសុខ សង្គម

**JAMIE COURT** ប្រធាន ភ្នាក់ងារឃ្នាំមើល អ្នកប្រើប្រាស់